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Tisztelt Választók!
Térségi polgánnesterek, alpolgánnesterek,

jegyzó1c a Parlament kabinet ülésen!
Dr. Szabó Tamás miniszter úrral történt személyes

megbeszélésen elhangzott kérésemre dr. Szabó Iván
pénzügyminiszter úr rendhagyó módon (a kabinet
üléseire ugyanis csak a tagokat és a szakértőket
szokták meghívni) meghívta a japán hitelben érde-
kelt önkormányzatok vezetőit a Gazdasági Kabinet
április 7-i ülésére. Az ülés első napirendi pontja:
"Várpalotai régió környezetvédelmi rehabilitációs,
- és kommunális program megvalósítása Japán köl-
csönnel."

Az elözményekröl már többször írtam, de célsze-
rűnek tartom rövipen felidézni az eseményeket. An-
tall József - a közelmúltban elhunyt miniszterelnökünk - 1991-ben Japánban tett látogatása során
magával vitte környezetvédelmi beruházások megvalósításáról szóló hitel kérelmünket. A japán
kormány kérelmünket kedvezően fogadta és ezt követően több japán szakértő csoport is tanul-
mányozta a helyszíneket. A szakértök a megbeszéléseken biztosítottak bennünket, hogy hitelké-
relmünket támogatásra ajánlják a japán kormánynak.

A japán fél 1994. februárjában megküldte a hitelt folyósító japán bank egyetértését amely szerint
3.485 millió Ft. kölcsönt biztosít a magyar kormánynak, Várpalota és az említett települések
kommunális programjának (csatornázás, szennyvíztisztítás, gázvezeték kiépítése, ivóvízbázis fej-
lesztése ) megvalósításához. A hitel visszafizetése: 7 év türelmi idő (ekkor csak a kamatokat kell
fizetni), 18 évavisszafizetési idő, 5%-os kamat, a kölcsönre és a kamatra illeték és adómentesség.

A közel két és fél éves előkészítő munka befejező része volt a kabinet 7-i ülése, ahol dr. Gyurkó
János miniszer úr előterjesztette hitelkérelmünket. A kabinet ezt követően meghallgatta szóbeli
kiegészítésünket, majd úgy döntött, hogy hitelkérelmünket támogatólag előterjeszti az április 14-i
kormányülésre.

A kabinet támogatásával igen jó esélyünk van a kormány kedvező döntésére. A hitellel és a
kormány által biztosított egyéb pénzeszközökkel, valamint a lakosság részbeni hozzájárulásával
térségünk olyan óriási fejlődést érhet el, amelyet saját erőből csak több évtized keserves munká-
jávallehetne megvalósítani. Én úgy látom, szeretett városunk és a környező települések számára
ez a kitörési pont az, amely biztosítja mind a megfelelő környezetet, mind azt az infrastruktú-
rát,amelyek nélkül nincs fejlődés, nincs vállalkozói kedv, nincsenek beruházások és nem tud
csökkeni a munkanélküliség.

Végezetül ne feledjük, ha térségünk fejlődni akar és ebből a fejlődésből nekünk csak előnyünk
származik, akkor az állami támogatások mellett a saját erönkre is támaszkodni kell.

Domokos István
alpolgármester

az MDF képviselőjelöltje
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